
Paweł Zięba 

Radny Rady Miej ski ej 
w Przedborzu 

Przedbórz, dnia 16.05.202lr. 

,·k .. ~dbc "nr. 

D:1ta 

L. dz!?1fi~91.A . 
znak sprnw, 

! 
"li-\, /,-. \_j e- \ 

Sz. P. 
Wiesława Janosik 

Burmistrz Miasta 
Przedbórz 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Mie.jskiej 
w Przedborzu 

Zapytanie radnego 3 ( 4)/ 2021 

Na podstawie art 24 ust 5 Ustawy o samorządzie gminnym zwracam się z zapytaniem dotyczącym 
następującego zagadnienia: 

w związku z odrzuceniem przez WSA w Łodzi skarg złożonych przez Gminę Przedbórz, 
które związane były z programami „Słoneczna energia dla gmin Przedbórz, Wielgomłyny, 

Żytno" oraz "Zmniejszenie emisji zanieczyszczeń na terenie Gminy Przedbórz", proszę o 
udzielenie odpowiedzi: 
jakie działania podejmowała gmina dla realizacji w/w programu 
- proszę o podanie wszystkich działań z podaniem nr sprawy i daty wykonywania działania 
wg przykładowego schematu : 

urząd marszałkowski,pismem z dnia ... znak ... poinformuwał 
gminę o możliwości udziału w programie, 
nabór wniosków przeprowadzono w okresie .... 
pismem z dnia .. . znak ... wniosek został złożony w urzędzie 
marszałkowskim, 

następnie proszę wymienić podejmowane działania 
i prowadzoną korespondencję. 

Paweł Zięba 

Zapytanie wysłane e-Puap 
Podpisane profilem zaufanym 

Odpowiedź proszę przesłać na mój adres e-mail 


